

Title (en)

Telescopic ladder with automatic turning movement of the working-basket.

Title (de)

Teleskopierbare Leiter mit automatischer Schwenkung seines Arbeitskorbes.

Title (fr)

Echelle télescopique avec basculement automatique de son panier de travail.

Publication

EP 0387141 A1 19900912 (FR)

Application

EP 90400606 A 19900306

Priority

FR 8903109 A 19890309

Abstract (en)

Inclinable telescopic ladder comprising a first fixed element (1), a final mobile element (2), and possibly one or more intermediate elements, as well as a working basket (3) carried by the mobile element (2) and articulated at its base (4) on support hinges (5, 5a) which are themselves articulated permanently (6) in the vicinity of the end of the mobile element (2), with a basket turning-movement mechanism in order to move it from its working position to a transport position, fitted into the top of the ladder and vice-versa, characterised in that the said mechanism for turning the basket is an automatic mechanism and comprises: - an arrangement (9) carried by the mobile element (2), and - an operating device (10) carried by the fixed element (1) to interact with the said arrangement (9) when the ladder is in the folded state. <IMAGE>

Abstract (fr)

Echelle télescopique inclinable comportant un premier élément fixe (1), un dernier élément mobile (2), et éventuellement un ou plusieurs éléments intermédiaires, ainsi qu'un panier de travail (3) porté par l'élément mobile (2) et articulé à sa base (4) sur des charnières supports (5,5a), elles-mêmes articulées de manière permanente (6) au voisinage de l'extrémité de l'élément mobile (2), avec un mécanisme de basculement de panier pour le faire passer de sa position de travail à une position de transport, emboîté sur le dessus de l'échelle et inversement, caractérisée par le fait que ledit mécanisme de basculement du panier est à fonctionnement automatique et comprend : - un agencement (9) porté par l'élément mobile (2), et - un dispositif d'actionnement (10) porté par l'élément fixe (1) pour venir coopérer avec ledit agencement (9) lorsque l'échelle est à l'état replié.

IPC 1-7

B66F 11/04; E06C 5/04

IPC 8 full level

B66F 11/04 (2006.01); **E06C 5/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

B66F 11/044 (2013.01); **E06C 5/04** (2013.01)

Citation (search report)

- [YD] FR 2465867 A1 19810327 - CAMIVA [FR]
- [Y] DE 2139800 A1 19730222 - METZ GMBH CARL
- [A] EP 0159543 A2 19851030 - FMC CORP [US]
- [A] DE 2139798 A1 19730222 - METZ GMBH CARL
- [A] DE 2160329 A1 19730607 - KLOECKNER HUMBOLDT DEUTZ AG
- [A] US 3710893 A 19730116 - HIPPACH W

Cited by

CN108412415A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0387141 A1 19900912; FR 2644204 A1 19900914

DOCDB simple family (application)

EP 90400606 A 19900306; FR 8903109 A 19890309